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ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
 

Møtedato: 26.04.2024 Møtetid: Kl. 09:00 - 12:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: Workshop 3 om Samfunnsdelen 

 
 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Judith Aarstein Johansen AP 
Line Enid Ernestussen AP 
Stein-Håkon Eilertsen AP 
Tommy Lyngra Søberg AP 
Karl Øyvind Bråten FRP 
Johannes Kristen 
Benjaminsen 

H 

Jonni H. Solsvik H 
Odd Steinar Haugen H 
Malin T. Abrahamsen MDG 
Knut Nordmo SP 
Torfinn Bø SP 
John Helmersen SV 
Rebecca Dreyer-Eriksen SV 
Magnar Svandal SV 

 
Forfall meldt fra følgende 
medl 

Parti Følgende 
varamedl. møtte 

Parti 

Bjørn-Roger Steen AP Ikke møtt   
Kjell-Are Johansen AP Edel Kristin Brox 

Lyngra-Søberg 
AP 

Thomas Pareli Seines AP Charlotte Heimtoft 
Lassesen 

AP 

Tone E. Helgesen 
Neergaard 

AP Morten 
Sørlundsengen 

AP 

Halvar Rønneberg FRP Kolbjørn Harald Blix FRP 
Andrea Strand Blikeng H Ingen vara 

tilgjengelig 
  

Matz Abrahamsen H Trine Horn H 
Lill Pettersen SP Rune Stave SP 
Jitse Jonathan Buitink SV Rita Nilssen SV 
Gard Lehne Borch 
Michalsen 

V Karl Rasmus Dahle V 
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Møteleder:  Kjell-Are Johansen 
  
Utlevert i møtet:  

 
 
Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
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Protokoll 
 
 
Bolk 1 
 
Vemund Aaskjær Braathen ønsket velkommen. Judith A. Johansen (AP) ble enstemmig valgt 
til setteordfører.  
 
Robert Svendsen presenterte agendaen for dagen og oppsummerte resultatene fra første og 
andre workshop med fokus på resultatene av workshopene.  
 
Prosjektleder for boligsosial handlingsplan, Torunn Festøy, presenterte hva boligsosialt 
arbeid og hva handlingsplanen er. Hun orienterte om overordnede behov og brukernes 
behov, med fokus på arketyper og brukerreiser. Hun orienterte også om involveringen og 
medvirkningsprosessene hvor de har involvert en tverrfaglig prosjektgruppe, fått faglige 
innspill, referansegrupper, spørreundersøkelser og intervjuer.  
 
Festøy snakket også om hvilke aktører som finnes i boligsektoren i Andøy kommune, 
offentlige, private og andre instanser. Til slutt oppsummerte hun presentasjonen og fortalte 
om den videre prosessen med boligsosial handlingsplan. 
 
 
Bolk 2 
 
Kari Tønseth og Iwan Tomsson fra Lala Tøyen presenterte resultatene fra en workshop de 
har hatt med næringslivet og boligaktører i Andøy. De pekte på at det er en generell 
optimisme i boligmarkedet på Andenes. Det oppleves fra disse aktørene en mangel på areal. 
De samme aktørene pekte på kommunen som initiativtaker til samarbeid på tvers av sektorer 
og markedet.  
 
Tønseth snakket videre om Gnist-arbeidet i Andøy, hvordan skape gode steder å bo og 
fremtidens boliger på Andenes. 
 
 
Bolk 3 
 
Robert Svendsen innledet om arealstrategi i siste bolk. Han definerte arealstrategi som 
«langsiktige prinsipper for arealutvikling, som gir bedre politisk styring og forutsigbarhet for 
næringsliv og innbyggere». Svendsen trakk også frem Andøy 8060 som visjon og fortalte at 
Samfunnsdelen og arealstrategien skal peke på de lange linjene i samfunnsutviklingen. Han 
understreket også at det er viktig å ha en strategi for hvordan kommunen skal bruke arealet 
sitt. Svendsen presenterte en 9-punktsliste med viktige grep for å nå målsettingen om Andøy 
8060: 
 

1. Sterk fortetting av boliger på Andenes og i Risøyhamn. 
2. Tilrettelegge for spredt organisk boligbygging innenfor dagens rammer, i alle 

bygdene.  
3. Sterk industriell utvikling – på Andenes, Børvågen og i Risøyhamn. 
4. Utvikling av naturbasert reiseliv, opplevelser og overnattingstilbud i bygdene. 
5. Sterk satsing på mobilitet, møteplasser, og gode oppvekstvillkår for kommunes barn 

og unge. 
6. Offentlige tjenester og infrastruktur kraftsamles i Risøyhamn og på Andenes.  
7. Tilrettelegge for et stort, nytt konferansehotell på Andenes. 
8. Konsentrere utvikling av fritidsboliger til noen utvalgte områder. 
9. Verne mer sårbar natur.  
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Det kom flere kommentarer til listen: 
 

• Det blir feil å bare bruke Andenes og Risøyhamn, vi må bruke hele øya. Noen ønsker 
ikke å bo i sentrale strøk.  

• Gode poeng å diskutere ut ifra.  

• Noen savnet et punkt om å ivareta kulturlandskapet. 

• Noen ønsket å bruke begrepet «Risøyhamn-området».  

• Vi må også huske på turismen som er av nasjonal betydning. 

• Det er viktig å ta noen strategiske beslutninger som ikke gjelder alt, men som gir fyr 
for videre gang.  

 
Robert Svendsen tok til seg kommentarene og tilføyde punkt 10 om å «ivareta kultur- og 
jordbrukslandskapet».  
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